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Meeting: 24th May 1963 

15. Turning to the question or the sonsitive areas 
which had been discussed the previous dny, the Chairman said 
that Berlin, although quiet nt the present timo, must continue 
to be inclucletl in thir-; c::..tecory. 'l'hcre ",'.'8.8 no doubt thf',t the 
well-knm',n ;:'oviut ni1;[S ill co:r!l!.o~tion '.üth nOrLl8.ny and Berlin 
remained unchanged, 8.~ld that trouble \".'8.S liable to occur at any 
time if the Soviet Union ::iO" dosired. Tn this connection, he 
sho.red the vie\"f of rIre :ichror}c;r tLC.t "'estern readiness must be 
maintained; he also subscribed to the recommendation of }Ir. Luns 
that Festern contingency plans should be completed. 

~ POLITIQUE ANNUEL DU SECRETAIRE GENERAL 
Partie l (Suite) 

~ PRESIDENT •••• 

.. 15~ Abordant le problème 'des zones névralgiques qui a été 
étûdié la veille, le l'résident d,écle.re que Berlin doi t continueJl' 
à figurer dans cette catégorie; bien qUe la situation soit calme 
actuellement. Il ne fni t [lUcun doute que les ob jectifs bien 
connus des Sovi t:ti ques en ce qu~. concerne l 'Lllel!:o.gnc ct Berlin 
restent inch[mg(;s et que des incj.dGnts peuvent se proJuire 
à tout moment sil 'Union soviétique le clésil'c. .'. ce propos, le 
Président partaGe l'opinion je ~:. Schroeder, qui pr (conise le 
maintien de l'6tnt Je prépnrntion de l'Ouest; il souscrit 
Malement à la décll'U'B tion de g. Luna, qui r ecqmmand e d'achever 
~ mise ~ point des plana de circonstance occidentaux. 
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